
 

Hlubina hlubině se ozývá 

1 …tehdy ráno ke Kristu, přivedl dnes večer i vás, protože věříte 
zaslíbení Ducha svatého. A On je vůči vám zavázán stejně jako vůči 
Simeonovi, protože On je Bohem a musí dodržet své Slovo. 

Mohu tedy vidět Simeona, on byl dychtivý, on toužil uvidět Krista. 
Věřil tomu, co mu bylo řečeno skrze Slovo Boží. Nehledě na to co říkají 
kritici, on věřil Slovu Božímu. V jeho srdci byla touha uvidět Krista 
a věřil, že se to stane. Jak řekl David, když hlubina hlubině se ozývá. 
Mnozí z vás zde věří v Božské uzdravení, že ano? Věříte v Božské 
uzdravení? Samotný fakt, že věříte Božskému uzdravení, dokazuje, že 
Božské uzdravení existuje. 

2 Když jsme přijeli do Ameriky, objevili jsme Indiána. On něco 
uctíval, slunce, měsíc, přírodu, protože je lidskou bytostí a ví, že má 
Stvořitele. V jeho lidském srdci bylo něco, co volalo po bohoslužbě. 
Tak je to s každým smrtelníkem. Můžeš uctívat své auto, svou práci, 
svůj dům, každopádně se budeš něčemu klanět. A tak jestliže na tom 
místě je nějaká modla, odstraň ji a dovol Ježíši Kristu zaujmout první 
místo. Ať On je ten první. 

3 Pak ta touha, ta propast… jak řekl David: „Když propast 
propasti se ozývá k hlučení tvých vodopádů…“ 

Inu, propast propasti se ozývá… na příklad, jestliže tady je hlubina, 
která volá, musí být rovněž hlubina, která na to volání odpoví. Snad 
bych to měl říct jasně. Jsem milovníkem přírody a rád chodím do lesů 
a pozoruji západ slunce. Slyším zvěř, hlas divočiny. Moje maminka byla 
zpola Indiánka a tak - jistě na tom něco je - moje krev - prostě mám rád 
přírodu. A když slyším volání divočiny, pak to roznítí oheň v mé duši. 
Nemohu za to. 

4 Nedávno jsem byl v Coloradu a stál jsem na vrcholku hory 
a pozoroval starou orlí samici, jak z hnízda vyhodila svá mláďata a - 
pak s nimi na svých křídlech se posadila na zelenou trávu. A pak 
odlétla zpět na vrcholek nejvyšší skály, kam jen mohla dosáhnout 
a posadila se. Začala pozorovat. 

Inu, já jsem to pozoroval pomocí dalekohledu; můj kůň byl přivázán 
ke stromu a já pozoroval. Řekl jsem si: „Pane já… [prázdné místo na 
pásku]… takto.“ A připadal jsem si, že jsem… [prázdné místo na pásku] 
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5 …páchne. Jestliže jste už někdy chodili kolem orlího hnízda. Oni 
je stavějí z ostrých větví a jiného materiálu. A ta bídná orlíčata šlapou 
po těch větvích a po trní, a neznají nic jiného. Ale pojednou jejich 
maminka rozprostře svá křídla, ona se vyškrábou na tato křídla a frčí 
dolů. Nuže, koukal jsem na ty malé - a ona měla letniční probuzení. 
Běhala kolem dokola po měkké trávě, sem tam si zobla a švitořila 
jeden na druhého, válela se jedno po druhém tak svobodně, jak to jen 
bylo možné. 

6 Pomyslel jsem si: „Dobrá, to je přece správné.“ Inu, je to jako 
s člověkem ve starém hnízdě světa, který nezná nic kromě toho, co mu 
nabízí ďábel. Ale Bůh ho jednou pozvedne a posadí na stinnou zelenou 
pastvinu. Ó, jak on se raduje; je přece svobodný, nic už mu nemůže 
ublížit. Pomyslel jsem si: „Dobrá, ale proč se tato mláďata nebojí? Jestli 
pak si připustí, že nablízku může být kojot, který je může chytit?“ Ale 
jednou za čas se všechna podívala nahoru. A stará máma tam seděla 
a pozorovala je. 

Pomyslel jsem si: „Dobrá, sláva Bohu, to je hezké. On mne vzal z toho 
hnízda světa, vystoupil na hradby Slávy, sedí tam na Výsostech 
a pozoruje své dědictví a dohlíží, aby se mu nic nestalo.“ Pomyslel jsem 
si: „Kdyby se k některému z těch mláďat chtěl přiblížit kojot, ona by ho 
ubila k smrti.“ Pomyslel jsem si: „Tak je to. Ať se satan pustí za věřícím 
- pak má Ježíše Krista na svých rukou.“ Tak je to. Ať se pustí… 

Za chvíli… Ona pozorovala. Její veliká majestátní hlava se rozhlížela 
kolem dokola. Byla na nejvyšší skále v okolí, protože tam měla nejlepší 
rozhled, její ostrý orlí zrak pozoroval. Pak jsem spatřil, jak vztyčila 
hlavu. Svým desetinásobným dalekohledem jsem viděl, jak vztyčila 
svou hlavu a rozhlížela se; pak odlétla. Pomyslel jsem: „Co to 
znamená?“ 

7 Daleko na severu se začal zvedat severák; udeřil hrom. Vydala 
křik a střemhlav padala dolů a nad travnatou prérií rozprostřela svá 
veliká křídla. A každé z těch malých orlíčat se na ni rychle vyškrábalo; 
snad dostala poučení dříve, než opustila hnízdo. Své drobné nožky 
zabořila do peří, svými zakřivenými zobáčky se přichytila těch brků. 
A povznesla se s tou hromádkou orlíčat na svých křídlech přímo 
vzhůru, probila se větrem, který vál rychlostí 80 mil v hodině, rovnou 
do skalní rozsedliny. Plakal jsem tam jak dítě. Pomyslel jsem: „Jednoho 
nádherného dne, když skončí to probuzení, On přijde ze slávy, 
rozprostře svá křídla moci a ta malá orlíčata se tam uchopí svými 
zakřivenými zobáčky a poplují s Ním do Slávy.“ 
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8 Hlubina hlubině se ozývá, je-li tu hlubina volající, pak tu je 
i hlubina, která odpoví. Jinými slovy, dříve než na zemi rostl strom, 
musela tady být půda, ve které mohl růst. Bůh neučinil strom kvůli 
půdě, ale půdu kvůli stromu. On stvořil zeminu a poručil jí, aby vydala 
strom. Země tedy volala, a tak se ukázal strom. Než byla ploutev na 
hřbetě ryby, nebylo vody, ve které by mohla plavat. A důvod, proč má 
ploutev, vězí v tom, že je tady voda, ve které může plavat a použít ji. 
Všechno co máme, má svůj účel a cíl. 

Před časem jsem četl o jednom malém chlapci, který okousával gumy 
na tužkách. Snědl každou gumu, která se mu dostala do ruky. Dokonce 
jedl i pedál z kola. Nikdo nevěděl, co s tím klukem je. A tak ho vzali na 
vyšetření na kliniku k lékaři. Po vyšetření zjistili, že to malé tělo trpí 
nedostatkem síry. A síra je součástí gumy. A tak on pojídal gumu, a tím 
do sebe dostal síru. 

Inu. Tady je; takto jí získal. Měli… jestliže se něco vevnitř dožadovalo 
síry, musela tu být síra, která ten požadavek uspokojila předtím, než se 
ozvalo to volání. Chápete, co tím míním? 

9 Inu, předtím - když hlubina hlubině se ozývá, dříve, než vznikne 
to hluboké volání, musí tady být ta hluboká odpověď. A pak zcela 
jistě… 

Je to jako s těmi z vás, kteří jste před několika léty byli snad hříšníky, 
snad jste patřili k nějaké formální církvi, která nevěří v křest Duchem 
svatým, ale uslyšeli jste Poselství. Něco uvnitř se dožadovalo více od 
Boha. Mohli jste žít před Bohem ve stavu ospravedlnění, ale přáli jste 
si mít křest Duchem, byli jste po tom lační. Nuže, pravý důkaz toho, že 
je Duch svatý je právě v tom, že jste po něm byli lační. Nemohli jste po 
něm toužit, jestliže by nebylo místo, odkud to něco přivolat. Chápete, 
co tím chci říct? 

A důvod, proč jste tady tohoto večera, je ten, že věříte v Božské 
uzdravení. A kdybychom dokonce nebyli z Bible poučeni; jestliže 
skupina lidí věří v Božské uzdravení, pak se někde musí otevřít 
pramen, jinak byste nemohli mít tuto touhu. Jestliže máte touhu po 
uzdravení od Boha, pak je zde Bůh, který vás uzdraví. Tak je to. 
Protože hlubina hlubině se ozývá. 

10 Tak to bylo v případě Simeona, on věděl, že přichází Kristus. 
A věděl, že Bůh mu zaslíbil, že nezemře, dokud ho nespatří. Všimněte 
si. Pak když Simeon byl veden… není to zvláštní, právě když se na 
scéně ukázal Ježíš, Simeon byl veden Duchem svatým právě ke Kristu, 
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skrze Ducha svatého, který dal to zaslíbení. A Duch svatý, který dal 
zaslíbení Božského uzdravení, přivedl tebe dnes večer přímo 
k prameni, který je dnešního večera otevřen pro toho, kdo si to právě 
nyní přeje, právě… Tentýž Duch svatý vede, vede syny Boží, kteří věří 
Božímu zaslíbení, vidíte, co tím míním? Každý jeden z vás, synů a dcer 
Božích, jste vedeni, protože věříte Božímu zaslíbení. Ó, když na to 
pomyslím… 

11 A dále uvažuji o té staré ženě nacházející se tam v rohu. Bylo 
nám řečeno, že byla slepá, jmenovala se Anna. Byla prorokyní, 
očekávala příchod Páně. Bůh se zavázal, že jí ukáže Krista. 

A Duch svatý začal na Annu působit. Mohu pozorovat, jak tato slepá 
prorokyně prochází toho rána touto budovou, slepá, vedená Duchem 
svatým, prochází podél lidí - kolem nich. Jde podél řady žen a zastaví 
se právě u pramene, protože je vedena Duchem svatým. 

12 Ano, On je zde dnes večer. On vstal z mrtvých. On dal zaslíbení. 
Duch svatý nás sem přitáhl. Kdybyste tady dnes večer nebyli… kdyby 
vás sem Duch svatý nepřivedl a byli byste někde v světě. Ale teď sedíte 
tady v této horké budově, ovíváte se. Proč? Očekáváte, že uvidíte 
Ježíše Krista, který přijde na scénu a dokáže své Slovo - očekávání. 

13 Jestliže přicházíte v očekávání, že se vám naskytne něco ke 
kritice, ďábel vám jistě poskytne mnoho příležitostí ke kritice. Jistě. 
Dostanete to, čeho se nadějete. Někteří říkají: „Tedy dobrá, jestliže… 
jestliže to neobdržím v modlitební řadě… jestliže něco takového 
uvidím, pak uvěřím.“ Dostanete to, čeho se nadějete. 

Já dnešního večera očekávám, že Duch svatý sestoupí a projeví se 
v moci, vyleje svou slávu na tuto budovu, mnozí obdrží křest Duchem 
svatým, hříšní si budou s pláčem klestit cestu ke Golgatě, nemocní 
budou uzdraveni, stanou se všechna možná znamení a zázraky, protože 
to zaslíbil Ježíš Kristus. A já věřím Jeho zaslíbení. 

14 Modleme se. Nebeský Otče, jelikož Tvé Slovo je pravdou, 
potvrď své Slovo znameními a zázraky zmrtvýchvstalého Ježíše. Víme, 
že když On byl tady na zemi, netvrdil o sobě, že je někým velkým. 
Tvrdil pouze to, že Ty jsi mu ukázal vidění toho, co má konat. On znal 
myšlenky lidí, jejich stav. On věděl, kdy se jeho roucha dotkla žena, 
která měla krvácení. Ona tam stála a věděla, že to nemůže zapřít, 
protože Ježíš se na ni zrovna podíval. On dobře věděl. On řekl: „Víra 
tvá tě zachránila.“ 

A, Otče, víme, že On je zde dnes večer, protože nám to zaslíbil. A naše 
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důvěra je v Něm zakotvena, v Jeho Slovu. Jsme si jisti tím, že jsme Jej 
spatřili v tom, když projevil své veliké vzkříšení zde na zemi a jak 
působil uprostřed svého lidu zde v církvi. A, Pane, nechť bychom dnes 
mohli být těmi, kteří vyzařují světlo tohoto věku, a když na konci cesty 
se odhalí to veliké drama a každý z nás se před tebou postaví 
a vytáhne se ta veliká obrazovka a naše životy této generace nám 
budou znovu ukázány, Bože, dej, abych mohl uslyšet svůj hlas volající 
proti nespravedlnosti a volající lidi k víře v Ježíše, Tvého Syna. 

15 Požehnej dnes večer těmto lidem, oni sedí… v tom horku, 
prosím, Bože, dej jim obzvláštní požehnání. Ať konejšivá síla Ducha 
svatého odstraní všechny takové myšlenky. A, Pane, posvěť svého 
služebníka právě teď pro nadcházející bohoslužbu. Když tady stojím, 
uvědomuji si, že oči budou obráceny tímto směrem a proto prosím, 
Otče, v pokoře, dovol, aby tvá veliká nádherná moc byla oznámena 
všem. A jestliže tvůj nehodný služebník nalezl milost ve Tvých očích 
pro dnešní večer, vezmi tuto nehodnou osobu, dej tuto bytost pryč 
a přijdi, Pane Ježíši a promluv ke svému lidu. 

16 A když život na této zemi pomine, bude zakončena poslední 
modlitba, boje budou skončeny, odvátý dým zmizí, zbraně uložené na 
hromadě, Bible zavřená, a my se navrátíme do Tvého domu… probudí 
se to nádherné ráno, věčné jasné a šťastné, když vyvolení budou 
shromážděni do svého příbytku nad nebesy, jak řekl básník… Pane, 
když můžeme vidět ten velký stůl prostřený k večeři, tisíce mil dlouhý, 
a budeme se dívat jeden na druhého, zjizvení váleční vysloužilci, slzy 
radosti pak kanou po našich tvářích… přijde Král ve své nádheře, 
svatosti, bude se procházet kolem stolu a setře svou vlastní rukou 
každou slzu z našich očí se slovy: „Už více neplač, je to za tebou. Vejdi 
do radosti svého Pána.“ Pak všechna námaha na cestě bude připadat 
jako nic, Otče, když dojdeme na konec cesty. Pomoz nám dnes večer, 
Pane, abychom zapomínajíce na to, co je za námi a vztahuje se k tomu, 
co je před námi, hnali se k cíli našeho vysokého povolání. A nechť Tvůj 
Duch sestoupí a zamanifestuje Tvého Syna, Ježíše Krista, těmto lidem, 
oč jsem se pokoušel, jakožto smrtelník, říct jim o Tobě, že jsi včera 
i dnes, tentýž i na věky. Poněvadž o to prosíme ve jménu Ježíše, Tvého 
milovaného Syna. Amen. 

17 Pán vám žehnej. A dnes večer, krátce před uzdravovací 
bohoslužbou… 

Promiňte, že jsem jako dítě, ale když mluvím o Něm, něco se 
zmocňuje mého srdce. Vzpomínám si, jak jsem byl na počátku povolán 
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těmi kazateli… 

Ježto, když jsem míval vidění už jako malé dítě. Oni říkali: „Billy, 
nikdy se nedej tímto směrem,“ říkali, „to je ďábel.“ Takto jsem byl 
vyučován duchovenstvem a zčásti jsem věřil tomu, že tato vidění jsou 
od toho zlého… Když potom On ke mně tehdy v noci přišel a řekl mi, 
kým že je… ó, aj! A já vím, že On je zde právě teď. Znám Jeho 
přítomnost a vím, že Ho miluji. Pomyslel jsem si: „Jak mohu být z ďábla 
a milovat takto Pána Ježíše. Přece - přece moje srdce pro Něj krvácí 
a On mé srdce zná.“ A On přišel a řekl mi něco jiného. Já Mu věřím, 
protože to se srovnává s Božím Slovem, a jejich slova se se Slovem 
Božím nesrovnávají, protože žijeme v tomto dni. 

18 A tak teď, křesťanští přátelé, chtěl bych vám to všem říct 
předem, protože když jsem tím zasažen, někdy se můžete podivovat 
tomu, co se děje. Nejsem to schopen vyjádřit, je to nad mé vyjadřovací 
schopnosti. Ale oslábnu tak, že po setkání s jedním dvěma lidmi sotva 
stojím na nohou. Nemusíte tomu rozumět, ale přečtěte si Písmo, ono to 
oznamuje. 

19 Tuším, že to byl prorok Daniel, který měl vidění a trápil se ve 
své hlavě mnoho dnů. Souhlasí to? A jednou Ježíš, když jistá žena měla 
tolik víry, že Jím zacloumala; On se podíval, kdo to byl a řekl: „Cítím, 
že ctnost (síla) vyšla ze mne.“ 

A lidé, kteří tam byli, když… To nejsem já, křesťané, ne. Já - já jsem 
pouhý člověk, největší z hříšníků, ale narodil jsem se v pravý čas pro 
vás, lidé plného evangelia. Tak je to. Milostí, Boží milostí, On mi dovolil 
vás nazvat svými bratry a sestrami. A já vás miluji. 

Dnes večer tu nejsem kvůli tomu, abych byl viděn nebo slyšen. 
Nejsem tu kvůli penězům, že… vy to víte. Jsem tady kvůli jediné věci, 
že miluji Ježíše a miluji vás. A věřím, že díky vašemu pozvání jsem 
přišel, abych snad poddal sebe sama Jemu a On mohl vykonat skrze mě 
něco, co způsobí, že Jej budete více milovat a věřit Mu a že budete 
uzdraveni. To je moje - to je jediná alternativa, kvůli které tady jsem. 
Bůh vás žehnej. 

20 Bůh znovu žehnej vašim pastorům a obchodníkům. Říkám to 
teď, předtím než zeslábnu. Někdy nejsem schopen ani opustit pódium. 
Dohlíží na to můj syn a manažer a ostatní. A chci vám říci na 
shledanou. Bůh vás žehnej. Jestli se s vámi už nikdy neshledám po této 
straně velké řeky, shledám se s vámi toho rána… a budu mít totéž 
svědectví, které mám teď:… že miluji Pána Ježíše. 
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21 A k těmto viděním - Bůh mi dává vidění, to je pravda, jako je ta 
Bible přede mnou a Bůh, který je mi svědkem, o tom ví. Mohu oznámit 
a říct pouze to, co mi skrze svou milost dovolí. A tak se za mne 
modlete. 

A ještě jedna věc, kterou bych chtěl říct. Pojedu do Afriky, Indie, 
Palestiny, Německa. A vězte, že v těchto zemích, tak jak to bylo 
i v minulosti, nemyslete si, že kouzelníci a lidé posedlí démony vás 
nebudou kvůli tomu vyzývat. Raději by člověk měl vědět, o čem mluví. 
Tak je to. A když povanou horké prudké větry a pronásledování bude 
nablízku, mohu si vzpomenout, že ve Washingtonu D. C. je někdo, kdo 
se za mne modlí? Slibujete mi to? Jestli ano, pozdvihněte své ruce. 
Děkuji. Bůh vás žehnej. Velice děkuji. 

22 Tedy, myslím, že včera večer rozdali sto modlitebních lístků, 
včera večer. A myslím, že to bylo číslo - písmeno Y. A domnívám se, že 
jsem vyvolal prvních patnáct z nich, minulého večera. Mám za to, že to 
je tak, že ano, bratři? Prvních patnáct z těchto rozdaných lístků… Teď 
vyvoláme další. A možná dnes večer, když se pozvedne víra, budeme 
moci z nich zformovat dvě nebo tři skupiny. A když ne, prosím každou 
přítomnou osobu… kolik je tady lidí, kteří nemají modlitební lístek 
a chtěli by být dnes večer Bohem uzdraveni, pozdvihněte ruce, vy, 
kteří nemáte modlitební lístek. Dobrá to jsou… není to snadné říct, ale 
je jich spousta všude. Chci vás o něco požádat. To je asi moje první 
setkání s mnohými z vás. Škoda, že v tom shromáždění nemůžeme 
setrvat trošku déle; a vy víte, jak můžete přijmout Božské uzdravení. 
Božské… 

23 Často, když jsou lidé uzdraveni… nádor, to je démon; každá 
nemoc je z ďábla. Bůh neposílá nemoci na své děti; to dělá ďábel. 
Chápete? A jestliže satan vyhání satana? Říkáte: „Cože, ďábel rovněž 
uzdravuje.“ Dobrá, Ježíš řekl, že nemůže. On řekl: „Jestli satan vyhání 
satana, pak jeho království je rozděleno.“ A tak on nemůže. Jenom Bůh 
může uzdravit. 

Léky a lékaři si nenárokují schopnost uzdravování. Bratři Mayo jsou 
jedni z našich největších autorit. Oni říkají: „Neříkáme, že 
uzdravujeme,“ říkají, „my jenom tvrdíme, že napomáháme přírodě; je 
pouze jeden Uzdravitel, to je Bůh.“ Oni mohou sešít místo na tvé ruce. 
Zubař může vytrhnout zub, ale kdo to místo uzdraví? Doktor může 
operovat slepé střevo, ale kdo uzdraví tu ránu? Bůh. Léky neobnoví 
tkáň, léky jsou pouze pomůckou. Uzdravitelem je Bůh. Doktor může 
napravit rameno, ale když rameno napraví, neodcházíš zdravý… 
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Doktor vykoná svůj díl, jak se tomu vyučil, podle svého poznání. 
Napraví tvou paži, ale Bohu ponechá uzdravení. Je to tak. Celé 
uzdravení je od Boha. A tak jenom Mu věřte. 

24 A co se týče těch nádorů, když z nich někdy odejde život, to je 
démon. No co, pak ten nádor umře. Když z vás vyjde život, samozřejmě 
umřete. Vyšel z vás život, ale tělo stále zůstává, ono se sráží. Je-li 
nablízku pohřební služba, oni vědí, že lidské tělo, každý… tělo se poté 
scvrká, když ho opustí život. Pozorujte malé zvíře, když je usmrceno na 
vozovce. Ono by vážilo… Někteří z přítomných lovců; když ulovíte zvěř 
- hovězí, řezník, když ho dáte na váhu a zvážíte… Zabijete ho a zvážíte. 
Opakujte to ráno a pozorujte, o kolik kilo méně bude vážit. A když tam 
bude ležet dva nebo tři dny a potom prověřte, o kolik kilo víc váží. 

25 Nuže, když nádor umře, démon opustí ten nádor, zduření, 
rakovinu, zákal a tak dále. Když z toho démon vyjde, což je život… 
Každá zde přítomná osoba vznikla z jednoduchého zárodku a začali 
jste se vyvíjet dělením buněk a tyto buňky došly - v souladu 
s přirozeností života, která zformovala člověka. Buňka psa zformovala 
psa a buňka ptáka zformovala ptáka. Každý podle své povahy, každý 
druh… Ale nyní, démon, který je nádorem, jinak by se z toho nestal 
nádor, to znamená… začíná vyvíjet buňky. Řekněme na příklad 
rakovina. Začíná tedy vyvíjet buňky a stává se větší a větší. Nuže, on 
má v sobě život, on žije, stejně tak jako ty a já žil a vyvíjel se v lůně své 
matky, naprosto stejně, jak ses vyvíjel. 

Ale teď, když se ten život dostal do tvého života, to je jiného druhu 
život. Ty máš život, abys žil, kdežto to je život smrti nebo, správně 
duch smrti, promiňte. To je smrt. Inu, to tobě nepatří, to v tobě dřív 
nebylo, ale teď to tam je. 

26 Co tedy dál, kdo to tam umístil? To mohlo přijít pouze z jednoho 
zdroje, totiž z ďábla. To je zárodek, rakovina, nádor, jedna každá z těch 
věcí pochází taky ze zárodku. Rozumíte? A když to umřelo… 

Například třeba zákal - jestliže někdo má zákal, když ten duch toho 
člověka opustí, on řekne: „Ó, já vidím, mohu vidět.“ A na druhý den 
může vidět lépe. Ale pak, asi za dvaasedmdesát hodin, tam nastane 
rozklad, jako v případě vzkříšení Ježíše. 

Tedy, tato buňka nepodlehla rozkladu, On povstal před uplynutím tří 
dnů a tří nocí, jistě. Vidíte, On umřel v pátek odpoledne a povstal 
v neděli ráno. Neboť David řekl: „Neboť nenecháš duši mou v pekle 
a svému Svatému nedáš spatřit porušení.“ Tyto buňky se začínají 
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narušovat po uplynutí dvaasedmdesáti hodin. 

A asi… a pak pacient… když vznikne otok, ten nádor se zvětšuje 
a oni… vaše srdce musí přece očistit krevní řečiště. 

27 Včera večer ke mně přišla jedna dáma, žena, která vypadala na 
svatou Boží, s velkou rakovinou… řekla, že přišla v řadě a řekla, že to 
měla úplně zakryté svými vlasy. A řekla, že jsem na ni pohleděl a řekl jí 
skrze Ducha, že má na hlavě rakovinu. A já jí řekl, že ji to opustí. A to 
opravdu odpadlo a ona to sem přinesla, myslím si, že dnes večer, 
v lahvi s alkoholem, právě sem. Měli jsme takových případů na tisíce. 
Je tato žena v budově, může se postavit, pokud ta žena je někde tady 
v budově, s tou rakovinou v alkoholu? Je někde v budově… povstala? 
Zamávej rukou, aby tě někdo zpozoroval. Ano. Tam je ta paní 
s rakovinou. A viděl jsem takové případy, jak se dějí zde na pódiu, to 
zbledlo a upadlo hned na pódium. Vidíte? 

28 Nuže. To je zázrak. Obvykle, když nádor je mrtev, život ho 
opustí. Ale nádor… jestliže nemůže upadnout, je uvnitř. A pokud ano, 
samozřejmě, bude tam ještě několik dnů a začne otékat. Jako každé 
jiné maso, buňky začnou podléhat zkáze. A budete těžce stonat 
s horečkou. Protože to je infekce. A srdce musí pumpovat krev a očistit 
tělo. Tam přece leží veliký kus masa, který se uvolnil ve tvém těle. 
Pacient prudce onemocní. Pak si řeknete: „Ó, cítil jsem se na pódiu tak 
skvěle a za den, dva, myslím, že jsem přišel o své uzdravení.“ 

29 Jakže, bratře, sestro, to je nejlepším znamením na světě, že jsi 
obdržel uzdravení. Rozumíš? A pak, když se dostaví nevíra, stejně tak 
jistě jako tvoje víra ten život odstranila, tvoje nevíra ho přivede zpět. 
Rozumíte? To se stane, ona ho vzkřísí. Vzpomeňte si, Ježíš řekl: „Když 
pak nečistý duch vyjde z člověka, chodí po suchých místech. Tehdy jde 
a přibere k sobě sedm jiných duchů.“ Souhlasí to? A… ať tedy 
hospodář domu…?… 

Nezáleží na tom, jak se cítíš… to není závislé na pocitech; záleží na 
tom, v co věříš. Ježíš nikdy neřekl: „Pocítil jsi to?“ On řekl: „Věříš 
tomu.“…?… Bůh vás žehnej. V pořádku. 

30 Teď se podívejme, tuším, že to bylo sto modlitebních karet, 
které jsme včera večer rozdali. Ano. Nikdy nevoláme všechny 
najednou. Dnes večer vezmeme posledních patnáct a zkusíme to. Kdo 
má modlitební lístek 80? Totiž, ó, 85. Kdo má modlitební lístek 85. 
Pozdvihneš ruku? Jestliže někdo zde přítomný má modlitební lístek 85, 
snad vzadu? 
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31 V pořádku, 86, kdo má modlitební lístek 86? V pořádku. 87, 87? 
Můžete mi ukázat někoho, kdo má modlitební lístek 87? Můžete vstát 
80? V pořádku, 87 je… řekněme, že někdo nemůže vstát; je snad na 
nosítkách nebo hluchý a řekne si: „Nikdo mi nepomohl.“ A pak v mé 
kanceláři se to proti mně obrací. Oni říkají: „No co, přece jsem tam 
byl. A ty jsi řekl to a to, tomu a tomu a nikdo mi nepomohl.“ A snad je 
to hluchá osoba. 

Podívejte se tedy. Máme 85, 86, 87. Podívejte se na lístek svého 
souseda a zkontrolujte to, 87? Děkuji, sestro. 88?, kdo má 88? 
Modlitební lístek 88, je zde takový v budově? 88? V pořádku. 89? Je 
tady modlitební lístek 89? Může vstát? 89? Je to ruka s číslem 89? 
V pořádku, 89. V pořádku, 90? 90? [prázdné místo na pásku] („Jenom 
věř,“ to je skvělé.) Tedy, jestliže všichni zde přítomní… jestliže teď 
uděláte, co On nám radí udělat. Inu, nehledě na to, co by nám radil, 
vykonejte to. Jen to udělejte. Jen udělejte to, co vám řekne. 

32 Inu, jsem vaším bratrem, jsem pouhým člověkem. Jestliže ale 
On přijde a uchopí tuto mizernou schránku a požehná ji natolik, že to 
dovolí Duchu svatému skrze ni působit, pak spatříte Ježíše Krista, jak 
působí v tom obecenstvu. 

A teď, nezáleží na tom, v jakém rozsahu On sám sebe zde dokáže, 
jestliže Mu nebudete věřit, nemůže pro vás nic učinit. Souhlasí to? Na 
tom nezáleží, i kdyby se postavil vedle mě, viditelně, že byste ho mohli 
vidět, no co, kdybyste mi nevěřili, nemohu pro vás nic udělat. Ale moje 
slova budou stejná jako ta, která vyslovil ve svém Slovu a já se budu 
z celého srdce modlit, aby vám Bůh pomohl. Protože se může jednat 
o matky, otce a děti a tak dále, kteří jsou tady nemocní, postižení 
a ranění. A já budu prosit Boha podle mého nejlepšího poznání, aby 
vám pomohl. 

33 V pořádku, seřazujte se do řady sem z pravé strany. A nyní 
skloníme na chvíli své hlavy. 

Laskavý Otče, prosíme ve jménu tvého Syna Ježíše, ať nyní přijde 
Duch svatý a projeví skutky Ježíše Krista a požehná těmto lidem kolem, 
ať je uzdraví, učiní je zdravými, šťastnými. 

A nyní, za tím účelem, Otče, Ty znáš křehkost svého služebníka. 
Nevím, co bych měl říct a udělat. A to vše jsem teď udělal podle Tvého 
příkazu. A věřím, že toho večera budeš zde přítomen a požehnáš 
a pomůžeš těmto lidem. A, Otče, jestli jen dovolíš, aby k Tvému 
služebníku přišel Duch svatý a zjevil nám tyto věci, co bychom měli 
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dělat a jak bychom to měli vykonat, pak všichni budou šťastní a budou 
jásat. A to obecenstvo Ti uvěří jedním srdcem a jednou myslí. 

A, Otče, prosím Tě jakožto tvůj služebník, ať ani jedna vetchá osoba 
neopustí to místo dnes večer. Ať každý jeden odejde v pořádku a zdráv 
a s jásáním. Učiň to, učiníš, Otče? Prosím s milostí ve svém srdci 
a vírou ve jméno Ježíše Krista. Amen. 

34 Tak tedy, mnohokrát… (dobrá, je tam někdo při reflektorech?, 
někdo u těch reflektorů, kdo je může přesunout?) Nuže, někdy ten 
Duch svatý, když přichází… mnozí z vás viděli ten snímek. Jestli ještě 
někdy přijedu, přivezu jich několik pro vás. Jak dnes večer řekl bratr 
Moore, to bylo vyfotografováno několikrát. A v knihách, tuším, že je 
všichni máte, my - měl jsem pouze dvě krabice. A tak doufám, že se 
vám náramně líbily. 

35 A teď oni - podívejte se sem a uvidíte další snímek toho, když To 
sestoupilo a fotograf z novin to zachytil v Camden v Arkansas. Ale to 
nebylo tak spolehlivé jako z toho Amerického sdružení. A oni to udělali 
a bylo to ověřeno. 

A tak - a mnoho tisíc lidí… před časem jsem stál nad řekou a křtil 
jsem po probuzení na pět set lidí a To sestoupilo přesně tam, kde jsem 
stál. A mnoho lidí omdlelo - tam To bylo. A bylo to jako hlasité hučení 
a šlehající plameny. A já prosím Boha, aby viditelně sestoupil před 
tímto obecenstvem dnes večer takovým způsobem, aby hlavní město 
mohlo ještě jednou, jestli jsem nalezl přízeň u Boha… 

Nyní si jistě uvědomujete, že to může jedno oko zachytit a druhé ne. 
Nechceme si to tak připustit, ale vskutku je to tak. Jan byl tím, který 
vydal svědectví, že viděl Ducha Božího nad Ježíšem. Souhlasí to? Nikde 
není řečeno, že ti ostatní posluchači… A mudrci sledovali hvězdu. 
Věříte tomu? A ona se přesouvala nad každou hvězdárnou v celé zemi, 
celou cestou počínaje orientem celé následující týdny a měsíce. A na 
základě hvězd stanovili čas; oni pozorovali celou noc, udržovali čas 
a nikdo ji nezpozoroval. Ale mudrci ano, protože oni ji hledali. A vy 
dnes večer hledejte Krista a spatříte ho. Nechť vám Pán Ježíš požehná. 
Tedy, v pořádku. 

36 Billy Paule a bratře Moore, někdo z vás…?… je už seřazena celá 
řada, Billy, všech patnáct? Všech patnáct je seřazeno… Tedy, obracím 
se k těm ostatním, pokuste se ti z vás, kteří nemáte modlitební lístek 
a víte, že nebudete v řadě, chci, abyste hleděli sem a jen věřili. Mějte 
stejnou víru jako ta žena, která se dotknula Jeho roucha. A On se 
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obrátil a řekl: „Tvá víra tě zachránila.“ 

37 Věříte, že On je ten stejný dnes večer? Věříte, že uprostřed toho 
hlučícího davu, kde seděl u hradby Jericha ten slepý muž, snad ve 
vzdálenosti dvakrát větší než tato budova a on křičel a volal: „Smiluj se 
nade mnou.“… Ježíš zřejmě ani neslyšel jeho hlas. Ale pocítil působení 
jeho víry uprostřed této bandy kritiků. A obrátil se a řekl: „Tvá víra tě 
zachránila.“ 

A obrátil se k obecenstvu a řekl: „Proč takto uvažujete ve svých 
srdcích?“ Ženě při studni řekl: „Jdi, zavolej svého muže.“ A řekl: 
„Nemohu udělat nic, leda že mi to ukáže Otec.“ [prázdné místo na 
pásku] Poprosím vás o něco. Jestliže to, co jsem řekl je pravdivé, je-li 
to pravda, pak Bůh je zavázán vůči svému Slovu, ne vůči mně, ale 
svému Slovu. Souhlasí to? On se zavázal vůči svému Slovu. A jestliže to 
udělá přesně tak, jak řekl, jestliže to udělá, budete ochotni přijmout 
Ježíše Krista, ti z vás, kteří jste tu přítomní, a kteří jste to doposud 
neudělali? 

A ti z vás přítomných, kteří budete svědky Jeho uzdravující milosti 
vůči jiným, sami obdržíte milost, pokud budete mít víru a věřit. Jen se 
modlete a říkejte: „Pane, jsem věřící a chtěl bych, abys mne dnes večer 
uzdravil.“ A Bůh to učiní. 

38 Právě nedávno jsme opustili Afriku a během několika týdnů 
bych se tam měl vrátit: Afrika, Indie, Palestina, Německo a… [prázdné 
místo na pásku] služba. A v Durbanu v Jižní Africe, poté když 
modlitební řadou prošli tři nebo čtyři lidé a byli svědky moci Ducha 
svatého, jak působí na lidech, viděli, co Bůh koná, třicet tisíc přijalo 
Ježíše jako osobního Spasitele během jediné výzvy - třicet tisíc 
najednou. 

A tak věřím, že pokud Slovo Boží bude naším pravidlem a půjdeme do 
celého světa kázat Evangelium… Evangelium nepřišlo jenom ve Slovu, 
ale skrze moc a projev Ducha svatého. A tak Evangelium je 
demonstrací moci Ducha svatého. 

39 Byl jsem mezi národy; oni říkali: „Inu, my nechceme misionáře, 
my toho od vás víme už dost. Ale chtěli bychom vidět někoho, kdo má 
dost víry k tomu, aby mohl Slovo Boží manifestovat.“ Tohle si přejí 
vidět. A tak se oni rovněž obrátí. Tak naleznou Krista, protože věří 
takovým způsobem. A já důvěřuji Bohu celým srdcem, že dnes večer tu 
budou mnozí, mnozí, kteří takto naleznou Krista ve svých srdcích. Ať 
Pán Ježíš z Nazaretu požehná každému jednomu z vás, to je má 
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modlitba. 

40 Tedy, v pořádku? Nikdy nikdo nehledal Boha, Bůh hledá 
člověka. Nikdy člověk na celém širém světě nehledal Boha, Bůh hledá 
člověka. Když v Edenské zahradě padl první člověk, to ukázalo lidské 
schopnosti. Člověk se ukryl, Bůh hledal člověka. Ježíš řekl: „Nikdo 
nemůže přijít ke mně, jedině když ho přitáhne můj Otec.“ On musí být 
nejdřív přitáhnut Otcem. 

A dále bych vám chtěl něco objasnit. Když uvidím vidění… kolik z vás 
zde už mělo sen, dovolte mi vidět vaše ruce. Jakže, domnívám se, že 
dvě třetiny. Pravdou je, že mnozí lidé nesnívají. To je vaše podvědomí, 
to nám bylo řečeno. Tady je vaše první vědomí, tady je vaše 
podvědomí. Tedy, to podvědomí, to je to na čem se snažím, pomocí 
Ducha svatého, působit. To první vědomí… Mohu se tady zeptat 
nějakého člověka nebo někoho z těch lidí: „Věříš?“ 

„Jistě, pane.“ Ty věříš zde, ale co ten člověk tady? To on je tím 
kormidelníkem lodi, ne ten u parního stroje, to je ten ve strojovně. 

41 Občas když usnete, vejdete do toho podvědomí a sníte. Sní se 
vám o něčem, co jste udělali, když jste byli zde. A když se probudíte, 
pamatujete si ty věci, které se vám zdály. Ti z vás, kteří jste měli sen, 
třeba před mnoha lety, si stále pamatují na to, co se vám zdálo. No co, 
jistá část vašeho jsoucna byla někde (není to pravda?), jinak byste si to 
nezapamatovali. Něco, co se vám zdálo před mnoha lety… 

Inu, člověk, který má zdravý spánek (rozumíme si?), jemu se to nikdy 
nestane. Ale vidoucí, jeho podvědomí není tam vzadu, ani tady, ono je 
právě zde. On nemusí usnout, on má otevřené oči, on má otevřené oči 
a prostě vidí. Inu, to… Bůh dal člověku místo, kde může zdravě spát 
a nemít sen; Bůh dal člověku cestu, na které může snít sen. Řekl bych: 
„Snít sen.“ Vy to nemůžete udělat. 

42 A dále Bůh dal do Církve jedny apoštoly, druhé proroky, dary 
uzdravení. Souhlasí to? Oni všichni slouží k zdokonalení Církve. Pavel 
řekl: „Jestliže přijde… kdyby tedy všichni mluvili jazyky a přišli by tam 
prostí z lidu, neřeknou snad, že blázníte? Kdyby ale jeden prorokoval 
a zjevil tajemství srdce, potom padne na tvář a vyzná, že Bůh je 
opravdu mezi vámi.“ Souhlasí to? Je tohle Evangelium? Dobrá, zdaliž 
Ježíš Kristus není včera i dnes, tentýž i na věky? Není On dnes? 
Můžete Mu věřit skrze mluvení v jazycích; můžete Mu věřit skrze 
Ducha svatého, ale já Mu věřím v plné míře, že On je tím stejným 
Pánem Ježíšem. On není mrtev, On vstal z mrtvých a dnes večer je 
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tady, na pódiu. A nechť požehná a pomůže. 

43 Nikdy předtím jsem nebyl v tomto kraji. Nakolik vím, není tu 
nikdo, koho před sebou vidím, koho bych znal, kromě několika málo 
lidí na pódiu. Bratra Boze, jeho si pamatuji; viděl jsem toho muže 
sedícího vedle něj. Nevzpomínám si, jak se jmenuje, ale… a já… Bratra 
Lindsaye, pouze… snad tři nebo čtyři kazatele sedící zde, které znám 
v celé budově… ale Bůh vás všechny zná. Je to pravda? On vás všechny 
zná. 

44 Tedy, tato paní stojící zde, Bůh v nebi ví, že nakolik je mi 
známo, nikdy ve svém životě jsem ji neviděl. Jsme si naprosto cizí. Ale 
Bůh ji zná. Inu, jestliže Ježíš Kristus je tentýž včera, dnes i na věky, teď 
změníme ten obraz. Čím On byl včera, když se chtěl dozvědět něco 
o ženě, když jí řekl: „Dej mi napít.“ 

Ona řekla: „Tohle pro Žida není zvykem dělat a tak dále, se 
Samaritány.“ 

Ale Ježíš s ní chvíli mluvil a odhalil, v čem vězí její trable. Souhlasí to? 
Tedy dobře, Ježíš byl vzkříšen z mrtvých a nyní, dnes večer žije v nás. 

„Ještě krátký čas a svět mě už neuvidí, ale vy mě uvidíte. Protože já 
(to je osobní zájmeno) budu s vámi, ano ve vás, do skonání světa.“ Tak 
tedy, to je pravda Evangelia. Možná jste to tak nečetli nebo o tom tak 
neuvažovali, ale tak to stojí v Bibli. To je… vaše teologie to mohla 
někde opomenout, ale tak stojí psáno v Bibli: „Budu s vámi, ano ve vás, 
do skonání světa.“ 

45 Nyní… víte, já teď na něco očekávám. Je to tak. To je anděl 
Páně. To je pravda. Jsem prostě naprosto bezmocný, stejně tak jako vy 
všichni. A jsem tady v přítomnosti nějakých kritiků, kteří tu sedí. Kolik 
z vás už vidělo Jeho snímek, vědělo o mých shromážděních a vidělo, jak 
vědci udělali Jeho snímek, toho velikého světla? To přichází, můžete to 
pozorovat. Ano, mnozí z vás. To je, ó, byly toho prodány už tisíce kopií 
a tak dále. Bylo to pořízeno studiem Douglas v Houstonu, Texas, kde 
George J. Lacy je jedním z nejlepších vyšetřovatelů v Americe. On to 
prozkoumal a tak dále, aby se ujistil, že to nevzniklo následkem 
dvojího vyvolání nebo něčeho takového. A Ježíš Kristus se dokázal 
jakožto tentýž včera, dnes i na věky. 

46 Nyní, samozřejmě, čekám na Něho. Jestli mi dnes večer 
pomůže, to nevím. Pokud jsem se něčím vychloubal nebo řekl něco 
z cesty, nechť mi to Bůh odpustí. Nemínil jsem to. Měl jsem v úmyslu 
jednat s pokorným srdcem a reprezentovat Ježíše Krista, který mi teď 
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naslouchá. A ať Jeho milosrdenství je dnes zde a jelikož se jedná o Jeho 
Slovo, ať On přijde a pomůže nám, to je moje prosba. 

47 A nyní, je tu nablízku varhanistka? Kdyby pozvolna, prosím, 
opravdu pozvolna doprovázela písničkou: „Jenom věř.“ A prosím, 
zůstaňte v modlitebním rozpoložení, pokud můžete. Nemusíte sklánět 
hlavy, leda že o to budete požádáni. 

Tedy, v modlitební řadě, vy, kteří přicházíte, dávejte pozor… to bude 
pravda. A pokud ano, musíte být ochotni to snést. A kdekoliv 
v obecenstvu, když On něco řekne, uvědomte si, že to nejsem já. To je 
On. A jděte a dejte to do pořádku. 

Dříve než se na něco najde léčebná kúra, musí se zjistit příčina, 
předtím než se najde ta kůra. Jestli jdeš k lékaři nemocný a rozrušený; 
on vám dá aspirin, pak to není dobrý doktor, on se vás chce jednoduše 
zbavit. Kdyby on byl dobrým lékařem udělal by diagnózu vaší nemoci 
a hledal, dokud nenajde příčinu potíží a z toho bodu začne pracovat. 

48 Stejně tak to máme tady. Když zlý duch… jestliže tu bude 
nějaký nevyznaný hřích nebo jiná věc nebo něco v rozporu s Boží vůlí, 
takové můžete mazat olejem celou noc a křičet a ječet a dělat vše, co 
vás napadne a démon si tam klidně bude sedět dál. Je to tak. On má na 
to právo. Inu, na to musíte dávat pozor. Bůh na někoho uvalil kletbu 
kvůli nějaké věci; vy pak na tom pracujete, aby byla sňata, a upadnete 
do potíží jako Mojžíš. Je to tak. On je zde, Duch svatý. Teď, ve jménu 
Ježíše Krista Syna Božího, beru každou zde přítomnou osobu pod 
kontrolu, k Boží slávě. 

49 Nyní sestro, rád bych si s tebou na okamžik promluvil. Jsi si 
vědoma, že se něco děje, jistě, to se stalo právě teď. Inu, jestli to je 
pravda, ať to lidé uvidí pozdvihnutím tvé ruky. Je to tak. Vidíš? To je… 
to, to je Jeho přítomnost. Jistě. Chápeš? 

Nyní, já, jsem ti cizí, nikdy ve svém životě jsem tě neviděl. A teď, 
jestliže Duch svatý, o kterém jsem mluvil, Ježíš Kristus, který je tentýž 
včera, dnes i na věky, jestli jsem vydal pravdivé svědectví před lidmi 
a oznámil pravdu, a On je tentýž, pak On mi zjeví něco pro tebe, něco, 
co tě povzbudí k víře. Pokud jsi… já nevím, co potřebuješ, snad… ale 
On ví. Inu, jestli Bůh dá svolení, přijmeš své uzdravení nebo cokoliv ti 
je zapotřebí, finance nebo cokoliv, co tě sem přivedlo, abys Jej hledala 
a prosila? Možná domácí problémy, ať se jedná o jakoukoliv věc, On ji 
zná a On mi to pomůže poznat. Souhlasí to? A to Ho učiní tím stejným, 
který hovořil s ženou při studni. Nuže, já s tebou teď mluvím stejně tak 
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jako On, chci se kontaktovat s tvým duchem. A teď vidím, jak se ode 
mne vzdaluješ. Jsi- jsi - měla jsi… vidím nějaké veliké neštěstí, to je 
nehoda. A ty - to byla autonehoda a byla jsi vyhozena do vzduchu, 
takto. A to se usadilo někde v krku a způsobilo rakovinu, která postihla 
tvou šíji… a měla jsi nějaké biblické vyučování. A věříš, že Ježíš Kristus 
tě může uzdravit? 

Otče, Bože, ve jménu Tvého Syna Ježíše Krista, na základě autority 
Slova Božího při této umírající ženě, prosím, aby ta špatná věc ji 
opustila. Satane, jsi odhalen. Vyjdi z této ženy, když Církev živoucího 
Boha tě vyzývá, abys ji opustil ve jménu Ježíše Krista. Amen. Teď 
sestro, moment. Chci ti něco říct. Dobře víš, že to zmizelo. Tak už to 
zůstane. Podívej, jak tvůj jícen…?… to od ní prostě zmizelo. To vole 
opustilo její hrdlo a ona… Bůh ti žehnej. Jdi svou cestou a buď vděčná, 
raduj se a jásej. Můžeš jít. 

50 Nuže, mějte víru v Pána Ježíše. Mějte Ho ve svých… ve středu 
svého smýšlení právě teď, Pána Ježíše. „Jak uvažujete o těchto 
věcech…“ Zatímco oni o těch věcech uvažovali, byli jednomyslní. 
Pamatujte na to, že Ježíš Kristus je tentýž včera, dnes i na věky. On je 
stejný dnes. Nuže, mějte víru. Pozorujte tímto směrem, obecenstvo 
a věřte z celých svých srdcí, věnujte mi svou soustředěnou pozornost. 
Setrvejte v modlitbě. Mějte víru v Boha. Teď, věřím, že to je ta paní. Je 
to pacientka? V pořádku, pojď blíž, sestro. To jí teď neuškodí, 
samozřejmě. To je pouze Jeho přítomnost (vidíte?), ty si to uvědomuješ. 
A já… a obecenstvo, já, já jsem vaším bratrem. Totiž… to není 
psychologie. Pocítil jsem, jak to přišlo z obecenstva. Ne, to není, to je 
Všemohoucí Bůh. Vidíte? Vidíte? To není psychologie. Ne, nikoliv. 
Nuže, nedělejte to. Myslete, že to je Pán Ježíš (rozumíte?), 
jednomyslně. 

51 Tedy, sestro, rád bych si s tebou promluvil. Neznáme se, tak se 
domnívám. Ale Ježíš Kristus zná nás oba. Setkali jsme se poprvé tady 
na zemi. Ale On tě zná a krmil tě celý život. A On zná mne. A jestli já, 
tvůj bratr, a s jeho milostí, skrze božský dar, s jehož příchodem nemám 
nic společného… Když jsem se narodil jako malé dítě, první věc, na 
kterou si pamatuji, bylo vidění. 

Chci, aby ses na chvíli podívala tímto směrem. Jistě, ty jsi nemocná. 
A trpíš - to je stav - obklopuje tě temný duch, to je smrt. A je ve formě 
rakoviny. A ta rakovina je na prsu. A ty jsi… vidím, jak jsi byla 
vyšetřena nějakou statnou osobou a to je… máš taky kýlu. A ta kýla je 
na střevech. A trápí tě rovněž žaludek a hrozné bolesti srdce tak, že 
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někdy ztrácíš vědomí. Před několika dny jsi seděla na kraji postele 
a málem jsi umřela, když ses dívala směrem k oknu. Jsou všechny tyto 
věci pravdivé? To… všechno je pravda. Dobrá. Cokoliv to bylo, to už tě 
samozřejmě opustilo. 

52 Ale co to bylo, jak si myslíš, co zná tvůj život? Byl to Ježíš 
Kristus? Přijímáš, že je to tak? Děkuji. Jsi ochotná. Víš, že něco 
nadpřirozeného je zde. A jestli věříš, že je to Pán Ježíš, jak jsem o tom 
kázal ze Slova; věříš tedy, že to je Pán Ježíš? Vím, že tu je temný duch. 
Vidím, že se ještě nad tebou vznáší. To je velice závažné. Řekněme, 
vidím jak… ty se jmenuješ Eva. A tvé příjmení je Yorková. A bydlíš 
v tomto městě. A tvůj dům má číslo 613 na ulici Šesté. Souhlasí to? Jdi 
domů a uzdrav se. Ve jménu Ježíše Krista, ať se ona vrátí domů 
a uzdraví se. Bůh ti žehnej. Jdi, raduj se, buď šťastná. 

53 Jen mějte víru, nepochybujte. Písmo praví: „Jdi a více nehřeš, 
aby na tebe nepřišlo něco horšího.“ Hřích, to je nevíra. Hřích, to není 
pití, kouření, karetní hry, to jsou jen atributy hříchu. Děláte to, protože 
nevěříte. Ježíš řekl: „Jdi a více nehřeš (nebo zbav se nevíry), aby na 
tebe nepřišlo něco horšího.“ Mějte víru v Boha. Věřte mu celým 
srdcem. 

54 Vidím, jak tuto ženu ještě teď provází světlo. Ano… pokud to je 
ta, která právě odešla. 

Ono se vznáší vedle barevné ženy. Ano, je to paní, která trpí nemocí 
měchýře a kýlou. Ty paní, věříš, že Pán Ježíš tě uzdravuje, která tam 
sedíš s tou bílou šálou kolem krku? Jestliže věříš celým srdcem, můžeš 
povstat a nárokovat si své uzdravení a uzdravit se ve jménu Pána 
Ježíše. Bůh ti žehnej. 

Mějte víru v Boha. Věříš? Máš kýlu, že ano, pane, který tam sedíš. 
Není to pravda? Je-li to pravda, pozdvihni ruku. Postav se. Tvá víra, 
bratře, tě uzdravila. Jdi domů, Ježíš Kristus tě uzdravuje. 

55 Tentýž Pán Ježíš… nemusíte sem ani chodit, je zapotřebí, abyste 
měli víru. Jen důvěřujte Bohu celým srdcem a dostanete to, zač 
prosíte. Ježíš Kristus ti to udělí, budeš-li jen věřit. Ale musíte mít víru. 
Musíte mu věřit celým srdcem a Bůh to způsobí. 

56 Pacient… promiň, pane. Věříš z celého srdce? Ano. Nuže, jsi 
trošku vzrušený kvůli přítomnosti Bytosti, která zde stojí. Domnívám 
se, že nejsi z toho města. Přicházíš rovněž z hlavního města, 
Richmondu, Virginia. Máš rakovinu. Je ve tvé - v ústech na tvé čelisti. 
Souhlasí to? Chceš jít domů zdráv? Přijmi Ježíše jako svého 
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Uzdravovatele. A ve jménu Ježíše Krista ať to opustí toho muže. Bůh ti 
žehnej, pane. Jdi a věř, měj víru. 

Co říkáš? [prázdné místo na pásku] Teď vím, že když tě vidím, stáváš 
se mladší osobou, mnohem mladší než stojíš tady v mé přítomnosti. 
Trpíš jistým druhem bolesti hlavy. A ta - to začalo před mnoha lety, ty 
bolesti hlavy začaly asi před 25 lety. A od té doby tě to trápilo. Byla jsi 
velikou věřící. A modlila ses za tuto hodinu, ve které tady teď stojíš. 
Řekla jsi v modlitbě Bohu, že když jen budeš moci se ke mně dostat 
a když se za tebe pomodlím, že tvoje bolesti přestanou. Jsou tyto věci 
pravdivé? To je pravda. 

57 Tedy, slyšela jsi, co jsem řekl. To jsem nebyl já, to byl pouze 
můj hlas. Byly tyto… ať to bylo cokoliv, bylo to něco, já si vzpomínám, 
že jsem viděl mladou osobu nebo něco takového. Bylo to tak, jak to zde 
bylo řečeno? Tak jak to tu bylo řečeno. Věříš nyní, že to učinil Bůh? Ty 
věříš Bohu… teď máš jistotu, že Bůh je zde. 

Moment, vidím ještě něco. Mám dojem, že vedle tebe stojí mladá 
žena. To je dcera. Ó, ano, ty ses právě chystala někam odjet, chtěla jsi 
ji navštívit. A ona je z Indiany; Richmond, Indiana, ona tam žije. A ona - 
její manžel je kazatel. A ona ti napsala dopis nebo něco, abys k nim 
nejela, protože já přijíždím sem. Souhlasí to? Jsi uzdravena. Můžeš jít 
svou cestou. Bůh ti žehnej. Nyní věř, měj víru v Boha. Ježíš Kristus je 
tentýž včera, dnes i na věky… a teď, jen měj víru a věř. 

58 Bůh vás žehnej drazí barevní lidé, kteří jásáte. On - On je vám 
vždycky hotov pomoci, pomoci lidem v nouzi. Chvilečku, paní… Inu, 
vidím Ducha svatého stojícího tam v rohu, On se vznáší nad barevnou 
paní. Ona sem hledí. Ona byla, ona se modlí. Má nádor. Ten nádor je 
v jícnu. Ona pozdvihla ruku. Přijímáš, paní, své uzdravení? 

Ta paní, která sedí za tebou, ona má taky nádor, ten je v jejím rameni. 
Souhlasí to, paní? Povstaňte teď obě na nohy, ať obě dámy s nádory… 
ty dvě barevné dámy. Ježíš Kristus vás obě uzdravuje. Můžete jít domů 
a uzdravíte se k Boží slávě. Uzdravila vás vaše víra. Bůh vás žehnej, je 
to pryč. 

59 Mějte víru v Boha. Nebuďte nevěrní, ale věřte, že všechny věci 
jsou možné těm, kteří věří. Amen. Aj, jaký příval víry v té budově. Celá 
budova jako by se zčeřila. Teď jste opravdu v Duchu Páně. Může se 
přihodit cokoliv… 

60 Jak se máš, paní? Věříš mi, že jsem Boží prorok? Jeho - mínil 
jsem, dobrá, prorok je kazatel. Ty se nedomníváš, že jsem od nepřítele, 
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ty předpokládáš, že jsem od Boha. Přijímáš to takovým způsobem? 
Dobrá, v tom případě ti mohu pomoci. Protože On mi řekl: „Když 
přiměješ lidi, aby ti uvěřili, a budeš upřímný, když se budeš modlit, nic 
neobstojí před tvou modlitbou.“ Tak tedy, to není - to nejsem já, který 
může pomoci, je to Bůh, který uzdravuje. Já pochyboval, řekl jsem: 
„Oni mi neuvěří.“ 

On řekl: „Budou ti dána dvě znamení jako proroku Mojžíši. Lidé jim 
uvěří.“ A jedno z nich je zjevení lidských srdcí lidem. Tedy, ty tu nejsi 
kvůli sobě. Ačkoliv jsi nervózní a sešlá, ale to je způsobeno nemocí 
toho dítěte. To dítě zde trpí. Bylo už odmítnuto lékaři s tím, že umře, to 
je leukémie. Souhlasí to? Přivezla jsi to dítě z oblasti mimo město. 
Cestovala jsi, jela jsi ze západu směrem na východ, musela jsi. Přijela 
jsi z hornaté krajiny. To je Pensylvánie. A tvoje město, tuším, že to je 
Chambersburg nebo… souhlasí to? Přiveď to dítě ke mně. 

61 Malá sestřičko, kdyby tu byl Pán Ježíš, On by na tebe vložil ruce 
a smrt by tě opustila a mohla bys žít dál. Věříš, že jsem Jeho 
služebníkem? Pak na Jeho místě vkládám ruce na to dítě a žehnám mu, 
prosím, aby ten démon to dítě opustil a ať se život vrátí do toho dítěte, 
ať žije a uzdraví se. 

Satane, vyjdi z toho dítěte. Skrze autoritu Boží Bible, díky Božímu 
daru předanému andělem, zapřísahám tě, abys to dítě opustil, vyjdi 
z něho. Amen. 

Věříš, sestro, že se teď uzdravíš, že ano? Bůh ti žehnej. Otoč se 
a zamávej obecenstvu. Bůh ti žehnej. To dítě má ohromnou víru, 
uzdraví se. Bůh ti žehnej, miláčku. Jdi a napíšeš mi dopis. 

62 Věříš mi, že jsem Jeho prorokem - Jeho služebníkem? Věříš, že 
Bůh ve svém Duchu je blízko a že to, co se teď stalo, bylo učiněno 
v Ježíši Kristu? Ne mnou, já jsem pouze člověk. Ano, jestli mi Bůh 
dovolí poznat, co ti chybí, na důkaz toho, že jsem Jeho prorokem, jenž 
tu stojí a zjevuje pravdu… jak řekl této ženě: „Jdi a přiveď svého 
manžela.“ 

Ona řekla: „Nemám ho.“ 

On řekl: „Měla jsi pět.“ 

Ona řekla: „Vidím, že jsi prorok.“ Vidíte? „Pozoruji, že jsi prorok.“ 

Tedy, ten stejný Duch, který byl na Synu Božím, On To zaslíbil poslat 
ve formě Ducha svatého, který bude s námi a přebývat v nás do 
skonání světa. Věříš tomu? A On teď může vědět, co tě trápí, že ano? 
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Máš nemocné srdce. Souhlasí to? Teď každá osoba s nemocným 
srdcem ať povstane na nohy. Můžete být uzdraveni právě teď, nezáleží 
na tom, co to je, se srdečními potížemi. 

63 Pane Bože, ty znáš naše síly a jak slabí jsme a jak slabé… Ale 
Pane, víme, jak mocný Ty jsi. A naše srdeční nemoci jsou něčím, s čím 
se nemohou vypořádat naši doktoři. Ale Pane, kdo učinil srdce? Ty. 

A nyní kárám tuto démonickou sílu, která drží tyto lidi v srdečních 
nemocích. Ať je všechny opustí ve jménu Ježíše Krista. Amen. 

64 Bůh ti žehnej, sestro. Chci ti něco říct. Teď se cítíš jinak, než 
ses cítila po dlouhou dobu, že ano? Nyní, aby to lidé mohli vidět, to je 
velice temný duch. Měla jsi těžké bolesti a vzdala ses toho. A teď to 
pominulo. Jsi uzdravena. Ty - jenom jsem ti to řekl. Ano, přátelé. Jsi 
v pořádku. 

V pořádku. Mějte víru v Boha, prosím. Jeden každý, jednomyslně, 
mějte víru. 

65 Jak se ti vede, pane? V pořádku, jsme si cizí, ale Pán Ježíš nás 
oba zná. Souhlasí to? Jestliže Bůh na nebi, který stvořil nebe a zem, 
přebývá v Ježíši Kristu a zaslíbil, že se znovu vrátí k nám a že co činil 
On, budeme činit i my. Věříš, že jsem Jeho prorokem? Říkám ti to 
z toho důvodu, že anděl Páně mi řekl: „Přiměj lidi k tomu, aby ti věřili. 
A jestli ti neuvěří, budeš znát skrytá tajemství jejich srdcí a pak budou 
muset uvěřit.“ Ale ty mi věříš. Kromě toho, ty mi věříš kvůli tomu, že 
jsi rovněž kazatelem Evangelia. A přišel jsi sem s dobrým úmyslem. 
Nejsi nemocen. Máš ale potřebu, přeješ si, aby staromódní probuzení 
přišlo do tvého společenství. Za to se modlíš. Jeden každý z nás si to 
přeje. Postavme se za staromódní probuzení. 

Všemohoucí Bože, který jsi stvořil nebe a zem, prosím, ať každý 
démon nemoci v této budově je přemožen a moc Ježíše Krista se zjeví. 
Pane, ač slabí ale nepřemožení… 

Satane, zapřísahám tě ve jménu Ježíše Krista, vyjdi z těchto lidí. 
Povstaňte, vy zmrzačení lidé, z vozíků. Vzdejte Jemu slávu, každý jeden 
z vás. 

 


